
VERSLAG SENIORENCOMMISSIE LENS SEIZOEN 1996/1997  
 
Organisatie 
Ook al doet de aanhef anders vermoeden, was er (ook) het afgelopen seizoen geen sprake van een echte commissie wegens de 
geringe bezetting. Slechts enkele mensen konden en wilden de seniorenzaak draaiende houden. Wim Kouwenhoven en Jan Ham 
verzorgden gezamenlijk de publicatie van de wedstrijdprogramma's en regelden zo nu en dan een wedstrijdje. Overigens fungeerde 
Rob Pilon als wedstrijdsecretaris voor het selectiegebeuren. Bert Vierling was op wedstrijddagen het aanspreekpunt voor 
huishoudelijke en administratieve zaken. Vanuit het bestuur werd ondersteuning gegeven door Wil Heijnen en ondergetekende, 
daarbij vaak ook bijgestaan door Paul van den Steen. 
Getraind werd op de maandag en woensdag (zaterdagsenieren), op dinsdag, donderdag en deels op vrijdag (a en b-selectie) en 
donderdag (overige senioren). Trainers waren Peter Bos (a-selectie zondag) en Emiel Gans (b-selectie zondag). De zalerdagtrainingen 
werden verzorgd door Gerard Sinke. 
Tweemaal, in september en mei, werd een aanvoerdersbijeenkomst georganiseerd waarin met de aanvoerders van de elftallen de 
gang van zaken en eventuele problemen en/of wensen werden doorgenomen. 
 
De elftallen en hun prestaties 
Er werd in het seizoen 1996/1997 met 12 elftallen aan de competitie deelgenomen. 8 zondag , 1 zaterdag en 3 zaalteams. 
Halverwege, na de winterstop, moest echter helaas worden besloten om LENS 3 of 4 uit de competitie terug te trekken. Het werd 
uiteindelijk het 4e elftal, een zeker voor betrokkenen zeer omstreden beslissing. 
Qua sportief resultaat was het seizoen onder de maat. De prestaties van ons vlaggeschip op de zondag, zoals gebruikelijk de laatste 
jaren, kwalitatief weer uitgedund, waren uitzichtloos. Een schamel aantal van 8 punten en degradatie naar de 3e klasse als 
eindresultaat is veelzeggend. Een lichtpuntje zou het kampioenschap van LENS 6 zijn geweest, maar het collectieve opstappen aan 
het einde van het seizoen van dit elftal zorgde uiteindelijk toch voor een kater. De overige elftallen, inclusief zaterdag 1, streden 
tamelijk anoniem in de middenmoot of iets lager mee. Bijgaand treft u de eindstanden van de zondag-, zaterdag- en zaalelftallen. 
 
Afsluiting 
Op pinksterzaterdag werd voor alle seniorenelftallen en a-junioren een zgn, sixtoernooi georgani-seerd, afgesloten door een 
gezellige avond met barbecue en live-music van Alien Cube. Het mooie weer, de zeer behoorlijke en enthousiaste deelname, de 
prima sfeer en de voortreffelijke verzorging vanuit het bargebeuren zorgden toch nog voor een positieve noot. 
 
De toekomst 
Elk jaar weer wordt met angst en beven naar de overschrijvingsperiode gekeken. Het selectiegebeuren lijkt steeds meer een loterij en 
een gaan en komen van gelukszoekers. Toch kwamen we op dat gebied dit jaar in ieder geval kwantitatief goed uit de bus, dankzij de 
inspanningen van de Technische Commissie. 
Bij de lagere senioren slaat de 'vergrijzing' steeds meer toe en zorgt de minieme aandacht die op organisatorisch gebied aan dit 
gebeuren kan worden besteed voor een teruglopend aantal elftallen. Komend seizoen neemt LENS daarom op de zondag met nog 
maar 5 elftallen deel. Slechts als er nieuwe mensen opstaan die hier de schouders onder willen zetten, kan weer gewerkt worden 
aan een gericht beleid om het spelen bij LENS ook voor de senioren, zowel selectie als niet-selectie, weer aantrekkelijk te maken. 
Wie durft? 
 
Dank 
Ondanks de ietwat sombere teneur van dit verslag is toch een woord van waardering op zijn plaats voor alle vrijwilligers, op welke 
plek in de organisatie dan ook, die er het afgelopen seizoen voor zorgden dat alle elftallen weer de wei in konden. Toch maak ik een 
uitzondering noem ik de mensen van de accommodatie die dit soms heel ondankbare werk toch maar weer voor ons opknapten. 
 
Gerard van der Kleij  
20 november 1997 
 
SENIOREN ZATERDAG 
 
Het seizoen '96-'97 was voor de Zaterdagafdeling wederom geen succes. Zoals verwacht is het voor deze afdeling erg moeilijk 
geworden.Geen doorstroming/aanvulling nieuwe leden was er o.a. de oorzaak van dat met moeite elf spelers beschikbaar waren. Er 
werd met 1 elftal aan de competitie deelgenomen. Indeling 5e klasse C van de KNVB. 
 
De trainingen 
De trainingsavonden, maandag en woensdag, werden maar magertjes bezocht. Meestal waren dezelfde spelers aanwezig. 
Gerard Sinke was wederom bereid de training en coaching op zich te nemen. Helaas, vanwege ernstige rugklachten, moest hij al vrij 
snel bij de trainingen afhaken. 
 
De resultaten 
De resultaten waren gezien de slechte trainingsopkomst dus ook niet best. Er werden slechts 10 wedstrijdpunten behaald. Wik 2x 
winst, GDA lx winst en 1x gelijk spel tegen Marine. 
Door deze slechte resultaten eindigde het elftal op de 11e plek in een poule van 12 clubs. 
 
Verwachting seizoen '97-'98 
Voor het seizoen '97-'98 zien de verwachtingen er positiever uit. t.w. 
- Andre de Ket (trainer A jeugd) heeft te kennen gegeven de Zaterdagafdeling te willen gaan trainen en coachen. 
- Piet Pronk die de begeleiding en verzorging wil gaan doen.  
- Het overkomen van enkele nieuwe spelers en jeugd spelers. 
Met de oude kern aangevuld met jongere spelers moet het gaan lukken. 
 
Alles bijelkaar goede vooruitzichten voor het seizoen '97-'98.  



 
Tot slot 
Tot slot rest mij een ieder die iets gedaan heeft voor de Zaterdagafdeling te bedanken voor zijn inzet. 
 
Senioren Zaterdag  
Jan Ham 
Wedstrijdsecretaris. 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE LENS SEIZOEN 1996/1997. 
 
De Jeugdkommissie. 
De jeugdkommissie van LENS bestond dit seizoen uit vijf personen t.w: 
1) Paul v.d.Steen - Algemeen aanspreekpunt 

 - Hoofdleider A- en B-klasse - Wedstrijdsecretaris - Toernooisecretaris 
 - Vertegenwoordiger in bestuur - Scheidsrechterscoordinator 

 
2) Ruud Vereecken  - Hoofdleider C-klasse - Leider Dl 
 
3) Harry ter Linden  - Hoofdleider D-klasse - Trainer D3,D4 en D5 - Leider D4 
 
4) Leo Straub - Hoofdleider E~klasse - Trainer E-en F-jeugd - Leider E4 
 
5) Ruud van Herp - Hoofdleider F-klasse 

 - Trainer E- en F-jeugd - Leider Fl 
 
Naast deze vaste jeugdkommissieleden kregen wij op de zaterdagen nog veel hulp van o.a. Fred Grens, Jan Muns, Johan Taal en 
Bert Vierling. Zoals de laatste jaren al steeds opgemerkt werd, is dit een te klein aantal medewerkers voor zo'n grote jeugd-afdeling. 
Voor volgend seizoen ziet het er nog slechter uit omdat Ruud Vereecken en Harry ter Linden aangegeven hebben te stoppen als 
hoofdleider. In de vacatures is momenteel nog niet voorzien. 
 
De jeugdteams van LENS. 
In de kompetitie kwamen we uiteindelijk uit met 25 teams t.w: 1A,3B,4C,5D-elftallen en 6E- en 6F-zeventallen. Dit waren 3 teams 
meer dan vorig seizoen. Het komend seizoen worden dit er waarschijnlijk 27. Een grote groei derhalve maar meer rek zit er 
waarschijnlijk niet meer in door: 

- ruimtegebrek in de te kleine kleedlokalen  
- gebrek aan velden en trainingsruimte  
- gebrek aan voldoende kader 

 
De resultaten. 
Voor de resultaten van de teams verwijzen wij naar de JONG LENS die medio juni 1997 uitgekomen is. Als uitschieters willen wij 
nog wel vermelden dat: 
- LENS Al zich ternauwernood in de Hoofdklasse kon handhaven - LENS Bl dit zelfde resultaat veel makkelijker bereikte 
- LENS Cl zich vrij gemakkelijk handhaafde in de hoogste landelijke C-klasse met daarin vele Cl-teams van BVO's. 
- LENS Dl zich pas in een beslissingswedstrijd het kampioensschap in de hoogste D-poule door DSO af liet pakken. 
Ongelukkig was het dat in de reeksen de kompetitie niet uitgespeeld kon worden als gevolg van een ongelukkige kompetitie-indeling 
door de KNVB. 
 
De trainers. 
Natuurlijk hadden we ook afgelopen seizoen de beschikking over een grote trainersstaf t.w: 
- Al-selektie Andre de Ket - D2-selektie Jeroen Hoefnagel 
- Bl-selektie Fred Grens - D3 t/m D5 Arie Letsch, Harry ter Linden, Rene Liotard 
- C1-selektie Ramon Hageraats  
- C2-selektie Leo Meeuwisse  
- C3/C4 Arno v.Blitterswijk - El/E2 Theo Hoefnagel 
- Dl-selektie Reno Vorkink    - E3 t/m F6 Ruud van Herp, Peter Hoet, Leo Straub, Ziya Gungor 
 
Een groot probleem was de invulling van de trainer voor 22 en B3. Hier hebben we wisselende personen gehad wat niet stimule-
rend werkte op de animo bij de groep. 
 
Keeperstraining. 
Ook deze werd het afgelopen seizoen weer gecoördineerd door Hans van Rijthoven. Hij kreeg assistentie van Menno Alting, Steve 
Alting, Rob Driessen, Andre de Ket en Jackie Sandifort. 
 
Individuele training. 
Voor het eerst werd er door Ton 's-Gravendijk twee keer per week individuele training gegeven aan de jeugdselektiespelers. Dit is 
goed bevallen maar soms werd het allemaal wel wat veel voor sommige spelers. Komend seizoen gaan we hier meer rekening mee 
houden. 
 
LENS en de BVO's. 
Ook dit seizoen speelden weer meerdere spelers van LENS, via hun elftal of een vertegenwoordigend elftal, zich in de kijker van een 
of meerdere BVO's. Daniel Lorsheijd van LENS Cl haalde het districtselftal van West 3 maar werd door de BVO's (nog) te licht 
bevonden. Johan Descendre, Michael Drosten, Richard Hoogerheide en Chris Schaapveld van LENS Dl maakten de overstap naar 



HFC ADO Den Haag wel aan het eind van dit seizoen. Daar-naast speelden Stefan Kraayeveld en Bart Lamers nog regelmatig in 
het regioteam. 
 
De toernooien. 
De LENStoernooien waren dit seizoen bijzonder sportief en succesvol. Met name de internationale toernooien voor Al,Bl,Cl en 
Dl stonden op een hoog niveau met deelname van vele buitenland-se teams en HFC ADO Den Haag en Feijenoord. Het toernooi 
voor de E- en F-jeugd viel op door een grote publieke belangstelling. Gemist voor de organisatie van deze toernooien werd een 
aparte toernooisecretaris. 
 
Nevenaktiviteiten. 
Helaas werden er weer te weinig nevenaktiviteiten georganiseerd omdat er niet een speciale evenementenkommissie was voor de 
jeugd. Gelukkig werd er wel een Sinterklaasfeest georganiseerd voor de F-jeugd maar daar bleef het ook bij. Deze passiviteit kost 
toch duidelijk een aantal leden. Dit blijkt uit de bedankjes die wij toch nog regelmatig krijgen. Voor voetbal zit je goed bij LENS maar 
daarbuiten is het niets. Dit was vroeger toch wel anders met de herfstweken, de vossenjacht etc. etc. Ideeën zijn er genoeg maar 
ook hier weer is het kadergebrek het grote probleem. 
 
Afsluiting seizoen. 
Ook dit seizoen gingen weer veel teams op reis. Het hoogtepunt was zondermeer de zevendaagse trip van LENS Bl via Parijs en 
Euro Disney naar Luxemburg met kayak en mountainbike. Daarna via België met een driedaags toernooi weer terug naar LENS. De 
overige trips waren: 
- LENS Cl naar Groenloo - LENS D2 naar Limburg 
- LENS C2 en C3 naar Limburg - LENS D4 naar Limburg 
- LENS Dl naar Belgie - LENS El en E2 naar Limburg 
Veel teams maakten ook van de barbecuegelegendheid op LENS gebruik om het seizoen af te sluiten. 
 
Kaderprobleem. 
Het vinden van voldoende (kwantitatief en kwalitatief) kader is ook afgelopen seizoen weer een groot probleem is geweest. Veel tijd 
ging verloren aan het invullen van de vacatures. Uiteindelijk is veel toch weer gelukt omdat veel medewerkers met kunst-en 
vliegwerk meerdere functies vervulden. Toch is de situatie verre van ideaal en een aantal zaken krijgt beslist niet de aandacht die 
het zou moeten krijgen. Onvrede blijft te lang hangen als gevolg van gebrek aan tijd. 
 
Allochtonen"probleem". 
Steeds vaker hoor je de Nederlandse ouders klagen over het feit dat er steeds meer allochtonen op LENS komen voetballen. Een 
aantal stapt hiervoor zelfs over naar een andere vereniging ??? Een afspiegeling van de wijk vinden wij en een niet te stoppen 
proces en ................................. dat willen we ook niet. Voorwaarde is wel dat er Nederlands gesproken moet worden tijdens alle 
aktiviteiten van LENS door de spelers en de ouders. Tevens spreken wij de ouders aan met het verzoek zich regelmatig op LENS te 
laten zien en zoveel mogelijk te helpen met het vervoer. Ook van hen wordt iets verwacht binnen LENS maar dat geldt uiteraard voor 
alle ouders. 
 
Tot slot. 
Namens de jeugdkommissie wil ik alle medewerkers bedanken voor hun inzet bij de jeugd van LENS. Zonder jullie hulp is er niet 
veel mogelijk maar eerlijk is eerlijk met meer hulp is er nog veel meer mogelijk. Toch blijkt uit de grote ledenaanwas dat wij het niet 
echt slecht doen en dat is een pluim voor alle medewerkers. Ook volgend seizoen rekenen wij weer op jullie steun bij de jeugd van 
LENS. Bedankt !!! 
 
Namens de jeugdkommissie van LENS  
Paul v.d.Steen 
Jeugdsekretaris 
 


